
P R O T O K Ó Ł  Nr LXIII/2023
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 29 listopada 2023 r.

Początek sesji godz. 8.00
Zakończenie sesji godz. 9.35

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 9
Radni nieobecni - 6
Radni nieobecni - Piotr Antoszewski

  Szymon Andruszkiewicz
  Nadzieja Jakubczyk
  Andrzej Krzykowski
  Małgorzata Zaborowska
  Grzegorz Żmijewski.   

Adn. pkt 1. Otwarcia LXIII  zwyczajnej  sesji  Rady Miejskiej  dokonał  Przewodniczący
Rady Miejskiej – Tomasz Kasprzak, stwierdzając na podstawie listy obecności quorum
do podejmowania prawomocnych uchwał. Powitał Burmistrza, radnych oraz sołtysów
i widzów przed monitorami.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady Miejskiej.
3. Informacja  o działalności  Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań

podejmowanych  w  kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Analiza stanu realizacji inwestycji w 2023 r.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od

nieruchomości.
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków

transportowych.
7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej  ceny skupu żyta stanowiącej

podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze miasta i gminy Miłomłyn
w 2024 r.

8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty miejscowej.
9. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.
10. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.
11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zbycia  nieruchomości  (lokal  mieszkalny  nr  5

w budynku nr 7 przy ul. Tartacznej).
12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zbycia  nieruchomości  (lokal  mieszkalny  nr  6

w budynku nr 7 przy ul. Tartacznej).
13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie

bezprzetargowym  umowy  dzierżawy  części  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej własność Gminy Miłomłyn.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Miłomłyn.
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
i Gminy Miłomłyn na lata 2023-2035.

16. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie Miasta i  Gminy Miłomłyn na
2023 r.

17. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
18. Wolne wnioski i informacje.
19. Zakończenie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że na ostatnim
posiedzeniu komisji przedłożono radnym do zaopiniowania dwa dodatkowe projekty
uchwał  w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  częściowe  przekazanie  Gminie  Ostróda
zadania polegającego na zapewnieniu transportu i opieki w czasie przewozu dzieci,
młodzieży i uczniów z niepełnosprawnościami z terenu Gminy Miłomłyn do placówek
edukacyjnych  w  Olsztynie  oraz  zmiany  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości
ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych.
Projekty  te  zostały  pozytywnie  zaopiniowane  przez  komisje  Rady.
W związku z  tym wystąpił  z  wnioskiem formalnym o rozszerzenie porządku obrad
o  punkt  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  częściowe  przekazanie
Gminie Ostróda zadania polegającego na zapewnieniu transportu i  opieki w czasie
przewozu  dzieci,  młodzieży  i  uczniów  z  niepełnosprawnościami  z  terenu  Gminy
Miłomłyn do placówek edukacyjnych w Olsztynie”.

Do zgłoszonego wniosku nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poddał
wniosek formalny pod głosowanie imienne.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

W tym czasie na sesję Rady przybył radny Andrzej Krzykowski.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty. W związku
z tym punkt „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na częściowe przekazanie
Gminie Ostróda zadania polegającego na zapewnieniu transportu i  opieki w czasie
przewozu  dzieci,  młodzieży  i  uczniów  z  niepełnosprawnościami  z  terenu  Gminy
Miłomłyn do placówek edukacyjnych w Olsztynie” otrzymuje numer 17.
 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  wystąpił
z  wnioskiem formalnym o rozszerzenie porządku obrad o punkt „Podjęcie uchwały
w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego
dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych”.  

Do zgłoszonego wniosku nie zgłoszono uwag.
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W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poddał
wniosek formalny pod głosowanie imienne.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 4 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty. W związku
z  tym  punkt   „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  ustalenia
wysokości  ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży
pożarnych”  otrzymuje  numer  18  porządku  obrad.  Kolejne  punkty  porządku  obrad
zostają odpowiednio przenumerowane.  

Do porządku obrad nie zgłoszono innych wniosków.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady Miejskiej.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zapytał, czy radni mają uwagi
do protokołu z LXII sesji Rady Miejskiej.

Do protokołu nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie
imienne wniosek o przyjęcie protokołu.     

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 5 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół został przyjęty.

Adn. pkt 3. Informacja  o  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz
działań  podejmowanych  w kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o  działalności  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań  podejmowanych  w  kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Informacja wg załącznika
Nr 6 do protokołu Nr LXIII/2023
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z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

W tym czasie na sesję Rady przybył radny Szymon Andruszkiewicz, a następnie
radna Małgorzata Zaborowska.

W  nawiązaniu  do  przedstawionej  informacji  radna  Joanna  Karabinowska
poinformowała, że mieszkaniec Miłomłyna zapytał ją, czy cięcia brzozy znajdującej się
przy parkingu dokonuje się w ramach cięcia kosmetycznego, czy też jest to drzewo
wycinane.  

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że drzewo to jest
przycinane w ramach cięcia pielęgnacyjnego na prośbę strażaków.

Radny Marek Grzęda zapytał, czym skończyła się sprawa fotowoltaiki  w Liwie.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  odbyło  się
spotkanie w Liwie, na którym byli obecni przedstawiciele inwestora. Przedstawili oni
koncepcję zmniejszającą panele fotowoltaiczne. Końcowe podsumowanie było takie,
że na razie ferma na tym terenie nie powstanie.  

Radna  Joanna  Karabinowska  poinformowała,  że  zwołała  zebranie
z mieszkańcami, ponieważ na posiedzeniu komisji wnioskowano o zmianę kierunków
studium  dla  danych  terenów.  Chcieli  uświadomić  właścicieli  działek,  którzy  oddali
swoje gruntu pod fotowoltaikę, że jako mieszkańcy nie zgodzą się na powstanie w tym
miejscu tej inwestycji. Nie są przeciwni, żeby powstała farma fotowoltaiczna w innym
miejscu,  ale  żeby te tereny były  przystosowane,  by  nie  kolidowały  z  mieszkańcami
i z funkcjonowaniem danej miejscowości. Inwestorzy byli powiadomieni o spotkaniu.
Na  posiedzeniu  komisji  padła  propozycja,  żeby  zrobić  spotkanie  w wąskim gronie.
Spotkanie  w  wąskim  gronie  nie  miało  sensu,  bo  nie  ma  woli,  żeby  inwestycja  ta
w ogóle powstała.   Inwestorzy przedstawili  swoją wizję.  Mieszkańcy też powiedzieli,
czego sobie nie życzą.   Właściciele działek wyszli ze spotkania wcześniej, w ogóle nie
powiedzieli, jaki chcieliby kierunek, raczej nie było woli rozmowy.
  

Adn. pkt 4. Analiza stanu realizacji inwestycji w 2023 r.

Informację  o  stanie  realizacji  inwestycji  w  2023  r.  przedstawił  Pan  Paweł
Śnieżawski,  inspektor  tut.  Urzędu  Miasta  i  Gminy  ds.  zagospodarowania
przestrzennego i inwestycji.

Informacja wg załącznika
Nr 7 do protokołu Nr LXIII/2023
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Radna Małgorzata Düformantel  zapytała w imieniu mieszkańców ul.  Ilińskiej
w  Miłomłynie,  ile  środków  gmina  przeznaczyła  na  remont  dróg  w  gminie,  a  ile
w mieście.  Dodała, iż ci mieszkańcy czują się pokrzywdzeni, że ich ulica jest wiecznie
odkładana.  Zwróciła  się  z  prośbą  o  przygotowanie  takiej  informacji.  Ponadto  ci
mieszkańcy pytają, czy w planach jest budowa kanalizacji na ich ulicy.   
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Inspektor  tut.  urzędu  ds.  zagospodarowania  przestrzennego  i  inwestycji,
Pan Paweł  Śnieżawski  poinformował,  że  przygotuje  taką informację.  Poinformował,
że  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  planu  remontu  dróg,  w  której  jest  ustalona
kolejność realizacji zadań. Na przyszły rok planowany jest remont drogi na odcinku od
drogi powiatowej do Bynowa w kierunki miejscowości Dębinka oraz 4 ulice na terenie
Miłomłyna.  Jeśli  chodzi  o  długości  remontowanych  dróg,  to  na  pewno  większy
kilometraż  jest  na  terenie  gminy.  Remont dróg na terenie  gminy pochłonie  mniej
środków, gdyż na terenie miejskim jest więcej infrastruktury i obiektów, które kolidują
i podrażają inwestycje. Nie wie, jaka będzie to różnica.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  zapytał,  kiedy  planowane  jest  zakończenie
robót  związanych z  realizacją  inwestycji  w rejonie  ul.  Topolowej  i  Kwiatów Polnych
w Miłomłynie, gdyż ze względu na prowadzone roboty  trudno jeździć po tych ulicach.

Inspektor  tut.  urzędu  ds.  zagospodarowania  przestrzennego  i  inwestycji,
Pan Paweł Śnieżawski poinformował, że termin zakończenia inwestycji planowany  był
na 22.12. br., ale ze względu na istniejące trudne warunki atmosferyczne, wykonawca
wystąpił z pismem o możliwość aneksowania umowy na przyszły rok.

Radny Szymon Andruszkiewicz zapytał, z jakim terminem.

Inspektor  tut.  urzędu,  Pan  Paweł  Śnieżawski  poinformował,  że  na  wiosnę
przyszłego roku.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  do  końca
kwietnia.

Radny Szymon Andruszkiewicz zwrócił się z prośbą do Burmistrza o przysłanie
koparki w celu wyrównania nawierzchni ulicy Kwiatów Polnych, gdyż bardzo ciężko się
nią  jeździ.

Inspektor  tut.  urzędu,  Pan  Paweł  Śnieżawski  poinformował,  że  urząd  jest
umówiony z wykonawcą tej inwestycji na przegląd stanu tych dróg. 

Więcej pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono.

Adn.  pkt  5. Podjęcie  uchwały w sprawie określenia  wysokości  stawek podatku od
nieruchomości.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  jest  cały
pakiet  projektów  uchwał  podatkowych.  Uchwały  te  mają  wpływ  na  mieszkańców.
Opinia Komisji Rady Miejskiej nie była jednogłośna,  przynajmniej dotycząca dwóch
pierwszych  projektów  uchwał,  które  najbardziej  dotyczą  mieszkańców
i  przedsiębiorców.  Głosy  „za”  i  „wstrzymujące  się”  rozkładały  się  mniej  więcej  po
połowie. Zwrócił się do Pani Skarbnik o  omówienie propozycji stawek podatkowych
na przyszły rok.  

Skarbnik Miasta i Gminy, Pani Sylwia Bartoszuk poinformowała, że przedłożone
projekty uchwał podatkowych zakładają wzrost stawek o 15 %. Wysokość tej podwyżki
wynika z faktu,  iż górne stawki wzrastają o taki  wskaźnik. Wspólnie z Burmistrzem
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analizowali   sytuacje  w  gminie.  Biorąc  pod  uwagę  wysoką  inflację,  wzrost  płacy
minimalnej w przyszłym roku, a co za tym idzie wzrost wszelkich kosztów, z którymi
trzeba będzie się zmierzyć podjęli  decyzję o podwyższeniu podatków w gminie też
o 15 %. Przypomniała, że kilka lat wstecz nie podwyższano podatków, gdyż sytuacja
była w miarę stabilna. Teraz  rosną koszty. Gmina boryka się z problemami w zakresie
równoważenia budżetu pod względem dochodów bieżących i wydatków bieżących.
Do 2025 r. jest okres przejściowy, kiedy można finansować braki wolnymi środkami.
Pomimo,  że  zaproponowali  15  %  podwyżki  podatków  i  przyjęli  takie  wartości  do
projektu budżetu, to projekt budżetu na rok 2024 nie został zrównoważony o 786.000
zł. To wszystko przemawia za tym, że jest potrzeba większych wpływów do budżetu,
ażeby móc realizować nałożone na gminę zadania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak stwierdził, że te uchwały będą
miały duży wpływ na budżet. Jaka jest sytuacja każdy wie, dlatego decyzja nie będzie
łatwa.

Radna  Joanna  Karabinowska  zwróciła  się  z  prośbą,  by  zrozumieć  sytuację
mieszkańców.  To,  że  wynagrodzenia  pójdą  w  górę,  to  jedna  sprawa,  a  druga,
że  podwyżki czują wszyscy, zarówno mieszkańcy, jak i przedsiębiorcy. Poinformowała,
że  na  posiedzeniu  komisji  nie  przedstawiła  propozycji  co  do  wysokości  stawek
podatków. W związku z tym zaproponowała, by stawki podatków podwyższyć o 10 %,
a nie o 15 %. Podwyżka o 10 %, to i tak dużo.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  zapytał  radną,  czy  jej
propozycja dotyczy wszystkich projektów uchwał podatkowych.

Radna Joanna Karabinowska poinformowała, że tak.

Radca  prawny  urzędu,  Pan  Zbigniew  Drzystek  stwierdził,  że  to  wymaga
praktycznie  zmiany  wszystkich  projektów  uchwał,  gdyż  trzeba  przeliczyć  stawki.
Tego nie da się zrobić w kilka, bądź kilkanaście minut.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że należałoby
zaproponować poszczególne stawki, przeliczyć je, podać kwoty, nie procenty. Zapytał,
jak zmniejszenie podwyżki podatków,  tj.  brakujące  5 % odbije się na planowanym
budżecie?

Skarbnik  Miasta  i  Gminy,  Pani  Sylwia  Bartoszuk  stwierdziła,  że  obniżenie
proponowanych  stawek  do  wzrostu  o  10  %,  to  uszczerbek  budżetu  w  kwocie
ok. 165.000 zł.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  uważa,  że  należy  zdjąć  te
projekty uchwał z porządku obrad i przygotować nowe.

Skarbnik  Miasta  i  Gminy,  Pani  Sylwia  Bartoszuk  zwróciła  uwagę,  że  podjęta
przez Radę uchwała musi zostać opublikowana do połowy grudnia br., by można było
stosować te stawki od przyszłego roku. 

Burmistrz Miasta i Gminy zaproponował, by poddać pod głosowanie propozycję
radnej, albo te 15 %.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak uważa, że należy zastanowić
się,  czy Rada jest za obniżeniem stawek podatków z 15 % na 10 %. Jeżeli tak, to należy
zdjąć te projekty uchwał z porządku obrad.

Radca   prawny  urzędu,  Pan  Zbigniew  Drzystek  stwierdził,  że  występuje  tu
istotna  kwestia  proceduralna,  bo  wniosek  formalny  radnej  mówi  o  procentach,
natomiast  w projektach uchwał  są konkretne stawki.  Wniosek więc  nie  odnosi  się
wprost do projektów uchwał.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  uważa,  że  należałoby
przegłosować wniosek formalny o zdjęcie tych projektów uchwał z porządku obrad.

Radna  Joanna  Karabinowska  powtórzyła  swój  wniosek  o  zdjęcie  projektów
uchwał podatkowych z porządku sesji w celu przeliczenia i przygotowania propozycji
stawek na przyszły rok w wysokości 10 % wzrostu podatku.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  ogłosił
5  minutową  przerwę  w  celu  wprowadzenia  wniosku  do  programu  głosowań
imiennych. 

Po  przerwie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  do  programu
głosowań  został  wprowadzony  wniosek  formalny  dla  każdego  projektu  uchwały
z osobna. Zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos.

Radna Małgorzata Düformantel poinformowała, iż w międzyczasie wysłuchano
opinii radnych, że mieszkańcy nie chcieliby podwyżki podatku. Pod jej adresem padły
słowa, że ma kierować się dobrem mieszkańców. Oczywiście, że tak, tylko wiadomo,
że te podatki są podnoszone. W ubiegłym roku było to 12 %. W tym roku jest to 15 %.
Radna,  która  zgłosiła  ten wniosek jest  przedsiębiorcą  i  lepiej  wie,  jak  to  podniesie
koszty prowadzenia działalności. Radni wypowiadali się na ten temat na posiedzeniu
komisji,  na którym nie było takich sprzeciwów.  Uważa,  że Rada musi  zdecydować,
w jakiej  wysokości  będą stawki  podatkowe,  kierując się dobrem mieszkańców oraz
miasta i gminy.

Radna  Joanna  Karabinowska  poinformowała,  że  jest  radną  trzecią  kadencję
i nigdy   nie wypowiadała się, jak były podnoszone podatki dotyczące przedsiębiorców.
Z reguły podatki były podwyższane o 4,7 %, 4,6 %, a były nawet dalsze lata, kiedy były
jeszcze niższe podwyżki podatków. Z racji tego, że podwyżka w wysokości 4,7 % jest
mało realna,  to zaokrągliła  ją do 5 %.  To,  że gminy mają stratę z podatku od osób
młodocianych poniżej 26 roku życia, doliczyła 5  %  i stąd wykalkulowała 10 % podwyżki,
co i tak  jej zdaniem jest dużo. Na posiedzeniu komisji informowano radnych, że jeżeli
w gminie są jakieś straty finansowe związane z narzuceniem zadań przez państwo, to
gmina uzyskuje jakieś rekompensaty. Jeżeli gmina wykazuje się dużą ilością inwestycji
dostaje nagrody. Mieszkańcy nie dostają rekompensaty z tytułu podwyżki cen energii,
gazu, czy kosztów związanych z codziennym funkcjonowaniem.

Radny Szymon Andruszkiewicz stwierdził, że jeżeli chodzi o stawki podatku dla
przedsiębiorców, to należy wziąć pod uwagę, iż małe przedsiębiorstwo ma niewielki
wzrost podatku. W ciągu roku wyniesie on w granicach od 500,00 zł do 1.000,00 zł.
Natomiast dla dużego przedsiębiorstwa to np.  koszt zatrudnienia 3-4 pracowników.
Także to też trzeba wziąć pod uwagę. Dlatego przychyla się do tego, żeby podatki dla
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przedsiębiorców nie były  podniesione zbyt wysoko,  tj.  o  15  % tylko o 10 %.  Policzył,
że podwyżka stawki podatku o 10 % dla mieszkańca to ok. 60 zł w ciągu roku. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poddał  pod  głosowanie
imienne  wniosek formalny w sprawie zniesienie z porządku obrad projektu uchwały
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

„Za” przyjęciem wniosku formalnego głosowało 6 radnych, „przeciw” 2 radnych,
„wstrzymało się” 4 radnych.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak stwierdził,  że wniosek został
przyjęty. W związku z tym projekt uchwały zostaje zdjęty z porządku obrad.

Następnie Przewodniczący Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poddał  pod
głosowanie imienne  wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu
uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.

„Za” przyjęciem wniosku formalnego głosowało 3 radnych, „przeciw” 3 radnych,
„wstrzymało się” 6 radnych.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radcę prawnego, co w takim przypadku,
kiedy liczba głosów „za” jest równa liczbie głosów „przeciw”.

Radca prawny urzędu, Pan Zbigniew Drzystek stwierdził, że wniosek formalny
nie uzyskał wymaganej większości i nie przeszedł.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak stwierdził, że projekt uchwały
pozostaje w porządku obrad.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  imienne
wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie
obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  stanowiącej  podstawę  do  obliczenia  podatku
rolnego na obszarze miasta i gminy Miłomłyn  w 2024 r.

„Za” przyjęciem wniosku formalnego głosowało 8 radnych, „przeciw” 4 radnych,
„wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 10 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak stwierdził,  że wniosek został
przyjęty. W związku z tym projekt uchwały zostaje zdjęty z porządku obrad. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
pod  głosowanie  imienne  wniosek  formalny  w  sprawie  zdjęcia  z  porządku  obrad
projektu uchwały w sprawie opłaty miejscowej.

„Za”  przyjęciem wniosku formalnego głosował  1  radny,  „przeciw”  10  radnych,
„wstrzymał się” 1 radny.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 11 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  stwierdził,  że  wniosek  nie
został przyjęty. W związku z tym projekt uchwały zostaje w porządku obrad.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poddał  pod  głosowanie
imienne  wniosek formalny  w sprawie zdjęcia  z  porządku obrad projektu uchwały
w sprawie opłaty targowej.

„Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  głosowało  0,  „przeciw”  11  radnych,
„wstrzymał się” 1 radny.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  stwierdził,  że  wniosek  nie
został przyjęty. W związku z tym projekt uchwały zostaje w porządku obrad.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
pod  głosowanie  imienne  wniosek  formalny  w  sprawie  zdjęcia  z  porządku  obrad
projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.  

Przed  przystąpieniem  do  głosowania  zabrała  głos  radna  Małgorzata
Düformantel,  która poinformowała,  że dowiedziała się,  iż  roczne wpływy z opłat od
posiadania psów, to tylko 4 tys. zł. Uważa, że mieszkaniec, który posiada psa powinien
płacić ten podatek. W związku z tym zaapelowała do mieszkańców, by nie uchylali się
od tego. 

„Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  głosowało  0,  „przeciw”  12  radnych,
„wstrzymało się” 0.  

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  stwierdził,  że  wniosek  nie
został przyjęty. W związku z tym projekt uchwały zostaje w porządku obrad.  

Podsumowując  przeprowadzone  głosowania  nad  wnioskami  formalnymi
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził,  że z porządku obrad został zdjęty projekt
uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości oraz
projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę
do  obliczenia  podatku  rolnego  na  obszarze  miasta  i  gminy  Miłomłyn  w  2024  r.
W związku z tym punkty porządku obrad zostają odpowiednio przenumerowane.  

Adn. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości  stawek podatku od
środków transportowych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  projekt
uchwały był  opiniowany na posiedzeniu komisji.  „Za”  pozytywnym zaopiniowaniem
projektu uchwały  głosowało 7  radnych,  pozostałych 5 radnych „wstrzymało  się”  od
głosu.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 5 radnych, „przeciw” 4 radnych, „wstrzymało
się” 3 radnych.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  określenia
wysokości stawek podatku od środków transportowych została podjęta.

Uchwała Nr LXIII/494/2023
wg załącznika Nr 15 do protokołu
Nr LXIII/2023 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

.
Adn. pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty miejscowej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 16 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  opłaty
miejscowej została podjęta.

Uchwała Nr LXIII/495/2023
wg załącznika Nr 17 do protokołu
Nr LXIII/2023 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 18 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  opłaty
targowej została podjęta.

Uchwała Nr LXIII/496/2023
wg załącznika Nr 19 do protokołu
Nr LXIII/2023 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 20 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  opłaty  od
posiadania psów została podjęta.

Uchwała Nr LXIII/497/2023
wg załącznika Nr 21 do protokołu
Nr LXIII/2023 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  projekt
uchwały dotyczy zmiany wcześniej podjętej uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na
przeznaczenie  do  sprzedaży  lokalu  mieszkalnego  nr  5  w  budynku  nr  7  przy  ul.
Tartacznej  w  Miłomłynie.  Komisje  Rady  Miejskiej  pozytywnie  zaopiniowały  projekt
uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 22 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zbycia
nieruchomości została podjęta.

Uchwała Nr LXIII/498/2023
wg załącznika Nr 23 do protokołu
Nr LXIII/2023 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  projekt
uchwały dotyczy wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży lokalu mieszkalnego
nr  6  w  budynku  nr  7  przy  ul.  Tartacznej  w  Miłomłynie.  Komisje  Rady  Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 24 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zbycia
nieruchomości została podjęta.

Uchwała Nr LXIII/499/2023
wg załącznika Nr 25 do protokołu
Nr LXIII/2023 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie
bezprzetargowym  umowy  dzierżawy  części  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  projekt
uchwały  dotyczy  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w trybie  bezprzetargowym umowy
dzierżawy  części  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy  Miłomłyn,
położonej  przy  stacji  MOYA  w  Miłomłynie.  Komisje  Rady  Miejskiej  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały.  Na  posiedzeniu  komisji  rozważano  także  sprawę
wykazania tej nieruchomości do sprzedaży. Ustalono, że w momencie wykazania jej
w przyszłości do sprzedaży zostanie wypowiedziana umowa dzierżawy.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 1 radny, „wstrzymało
się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 26 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  wyrażenia
zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy części nieruchomości
gruntowej stanowiącej własność Gminy Miłomłyn została podjęta.
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Uchwała Nr LXIII/500/2023
wg załącznika Nr 27 do protokołu
Nr LXIII/2023 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  projekt
uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. W trakcie prac komisji
zostały  wprowadzone do projektu uchwały zmiany. W związku z tym przed sesją radni
otrzymali poprawiony projekt uchwały. 

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 28 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Statutu
Gminy Miłomłyn została podjęta.

Uchwała Nr LXIII/501/2023
wg załącznika Nr 29 do protokołu
Nr LXIII/2023 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2023-2035.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 30 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2023-2035 została
podjęta.

Uchwała Nr LXIII/502/2023
wg załącznika Nr 31 do protokołu
Nr LXIII/2023 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn
na 2023 r.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 32 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2023 r. została podjęta.

Uchwała Nr LXIII/503/2023
wg załącznika Nr 33 do protokołu
Nr LXIII/2023 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na częściowe przekazanie
Gminie Ostróda zadania polegającego na zapewnieniu transportu i  opieki w czasie
przewozu  dzieci,  młodzieży  i  uczniów  z  niepełnosprawnościami  z  terenu  Gminy
Miłomłyn do placówek edukacyjnych w Olsztynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.
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Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 34 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  wyrażenia
zgody  na  częściowe  przekazanie  Gminie  Ostróda  zadania  polegającego  na
zapewnieniu  transportu  i  opieki  w  czasie  przewozu  dzieci,  młodzieży  i  uczniów
z  niepełnosprawnościami  z  terenu  Gminy  Miłomłyn  do  placówek  edukacyjnych
w Olsztynie została podjęta.

Uchwała Nr LXIII/504/2023
wg załącznika Nr 35 do protokołu
Nr LXIII/2023 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  ustalenia
wysokości  ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży
pożarnych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  na
posiedzeniu  Komisji  Rady Miejskiej  zaproponowano  podwyższenie  proponowanego
ekwiwalentu  pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych
z 7 zł na 15 zł.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 listopada 2023 r.
wg załącznika Nr 36 do protokołu
Nr LXIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków
ratowników ochotniczych straży pożarnych została podjęta.

Uchwała Nr LXIII/505/2023
wg załącznika Nr 37 do protokołu
Nr LXIII/2023 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 18. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
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Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 19. Wolne wnioski i informacje.

Radna Małgorzata Düformantel poinformowała, że dzięki staraniom Marszałek
Województwa Warmińsko-Mazurskiego zgodził się na kolejny pomiar poziomu hałasu.
Taki  pomiar  był  dokonany w ubiegłym roku z  polecenia  Generalnej  Dyrekcji  Dróg
Krajowych i Autostrad.  Wyszły przekroczenia od ulicy Potockiego. W związku z tym
zostanie dostawione 30 m ekranów. Natomiast  dalej  czynią starania o postawienie
ekranów  od  strony  ul.  Ilińskiej.  Wczoraj  spotkała  się  z  mieszkańcami  tej  ulicy.
Od wczoraj  kolejna firma prowadzi w tym miejscu pomiar hałasu.  Mieszkańcy cały
czas skarżą się na istniejący hałas. Ochrona Środowiska z Olsztyna jest za tym, żeby te
ekrany były,  ale musi się to odbyć w oparciu o ich wyliczenia. Badania można robić
w dni  powszednie,  kiedy  nie  ma opadów deszczu,  wiatru.  O postawienie  ekranów
walczą  od  4  lat.  Ze  spotkania  okazało  się,  że  GDDKiA  podważyła  wiarygodność
badania, które gmina zleciła firmie z Wrocławia.  

Ponadto radna podziękowała lokalnemu przedsiębiorcy, który bezpłatnie po raz
kolejny  przewiózł  swoim  transportem materiał  do  naprawy  dróg.  Przedsiębiorca
zadeklarował chęć pomocy na przyszłość.  

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  podziękował  Burmistrzowi  za  szybką  reakcję
jeśli  chodzi  o  postawienie  kosza  przy  wjeździe  na  ul.  Sportową  w  Miłomłynie
i  przestawienie  zegara  astronomicznego,  który  reguluje  włączanie  się  i  wyłączanie
oświetlenia ulicznego.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  otrzymał
pismo  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  w  Ostródzie  dotyczące  analizy  oświadczeń
majątkowych  radnych.  Informacja  ta  została  przekazana  radnym.  Radni,  u  których
stwierdzono  nieprawidłowości  winni  uwzględnić  je  w  oświadczeniu  majątkowym
składanym za rok 2023.  

Pismo wg załącznika  Nr 38 
do protokołu Nr LXIII/2023 
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Sekretarz Miasta i Gminy Ryszard Portka poinformował, że Burmistrz również
otrzymał   pismo  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  w  Ostródzie  odnośnie  analizy
oświadczeń  majątkowych  pracowników  urzędu  oraz  kierowników  jednostek
organizacyjnych gminy. Dodał, że oświadczenia zostały złożone w terminie. W piśmie
są podane stwierdzone nieprawidłowości oraz zalecenia dotyczące ich wypełniania.  

Pisma wg załącznika  Nr 39-40 
do protokołu Nr LXIII/2023 
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował,  że 4 grudnia
br. odbędzie się nadzwyczajna sesja Rady. 

Więcej wniosków i informacji nie zgłoszono.
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Adn. pkt 20. Zakończenie obrad sesji.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  LXIII  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej
Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:
Krystyna Staszyńska
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